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29.10.2015
 

28 октября в ходе работ по интенсификации добычи на скважине № 13 Одесского
газового месторождения на шельфе Черного моря было произведено вскрытие
продуктивного горизонта с высоким пластовым давлением. Это говорит о
перспективности газонасыщенных отложений верхнего палеоцена, ожидается серьезное
наращивание добычи.

Для приема газа из вскрытой залежи добыча на скважине была приостановлена. В
настоящий момент производится подготовка к подаче дополнительных объемов газа на
берег в газотранспортную систему Крыма. 
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New Natural Gas Deposits Found at Odeske GF 

10/29/2015 

On 28 October, in the course of work on boosting production at well No. 13 of the Odeske gas 
field on the shelf of the Black Sea, a producing horizon with high formation pressure was 
discovered. This suggests the likely presence of gas-saturated deposits in the Upper Paleocene 
layer, which is expected to result in a significant increase in production. 

Production at the well has been suspended in order to receive gas from the uncovered deposit. 
Preparations are currently being made to transport the additional volumes of gas onshore to the 
Crimean gas transportation system.  
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